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Opgemaakt door Griffier 
Aanwezig Dhr. Van Gulik (voorzitter), de dames Eikelenboom (SP) en De Groot (CDA) en 

de heren Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Van der Put (PvdA), Swaans 
(VVD) en Van de Ven (Lijst Riel Goirle)  
De griffier de heer Van ’t Westeinde 
Wethouders Th. van der Heijden en S. Verhoeven 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De voorzitter de heer Van Iersel en de heer W. Couwenberg (lijst 
Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2012/30-augustus/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2. Begrotingswijzing naar aanleiding van Bestuursrapportage 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Voorgesteld wordt deze teruggaaf als een voordeel in de burap mee te nemen: ontstaat 
hierdoor extra budgetruimte? 

CDA Kan instemmen met de begrotingswijziging. 
VVD Kan instemmen met de begrotingswijziging. Kan zich iets voorstellen bij de kritiek van de 

PvdA over toevoegen van de toelichting. 
PvdA Is van mening dat per post de afwijkingen toegelicht moeten worden. 
SP Prettig dat het onder de streep positief is. Moeten nog wennen aan de nieuwe methodiek. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen:  
De toelichting op de begrotingswijziging wordt meegestuurd in het boekje in de raadsvoorstellen. 
 

3. Jaarrekening 2011 en beleidsbegroting 2013 Regionale Ambulance Voorziening Brabant 
Midden-West-Noord (niet ontvangen) 

Het voorstel wordt afgevoerd van de agenda.  Het komt met een raadsvoorstel terug op de agenda. 
 

http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/30-augustus/19:30
http://bestuur.goirle.nl/vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/30-augustus/19:30
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4. Nota Integrale Veiligheid  
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Bij woningbouwinbraken wordt niet aangegeven waarom de doelen in het verleden niet zijn 
gehaald. Dat moet juist basis zijn voor nieuw beleid. Ook Lijst Riel Goirle lijkt het moeilijk 
om aan de hand van deze nota straks te kijken of de doelen ook daadwerkelijk gehaald zijn. 
Het inschakelen van de wijkagent en de jeugdwerker is belangrijk. Dat zou ook vermeld 
moeten worden. 
Gevraagd wordt de nota vast te stellen. Lijst Riel-Goirle wil nu geen toestemming geven 
voor personeelsuitbreidingen en geeft aan dat de burgemeester met deze mening rekening 
moet houden. Lijst Riel-Goirle wil verder dat aanpassingen in de nota worden doorgevoerd. 
De uitleg van de burgemeester over de werkwijze met het uitvoeringsprogramma is 
toereikend voor dit moment. 

CDA 
 

Wil dat de kreet "going concern" verboden wordt. In de nota staat veel overbodige 
informatie en open deuren. Zaken zijn niet gekwantificeerd. 
Er zijn 3 extra budgetvragende activiteiten. Er zit geen enkele richting bij wat dat zou 
kosten. Dit lijkt op een carte blanche. Het CDA wil deze niet geven. 
In de nota moet de ambitie concreet in cijfers worden neergezet. Vindt dat ook de kosten 
van beleid moeten worden weergegeven. Fractie is niet blij met dit voorstel en zal er in de 
raad ook niet mee instemmen. De urgentie wordt niet geproefd.  
Woninginbraken worden als prioriteit genoemd. Het CDA vraagt ook aandacht voor 
bedrijfsinbraken. 
In de kadernota moeten kaders worden aangegeven en die kunnen wel SMART worden 
geformuleerd. 

Pro Actief Goirle 
 

De kadernota hoeft van Pro Actief geen uitgebreide nota te zijn. Pro Actief zal niet akkoord 
gaan met capaciteitsuitbreiding en komt daarop in de raad terug. De relatie tussen oorzaak 
en gevolg, doel en middelen wordt in deze nota niet duidelijk. Wat gebeurt er als Goirle de 
nota niet vaststelt? 

VVD 
 

VVD heeft veiligheid hoog in het vaandel staan. Gaat ervan uit dat het college terugkomt bij 
de raad als er extra budget nodig is.  

PvdA Wil discussie capaciteitsuitbreiding in een breder, integraal verband voeren. Bijvoorbeeld bij 
de begroting. In deze nota wordt de extensivering van beleid gemist. Wat kan er minder? 
Een formatie-uitbreiding is op dit moment zeer discutabel. Mogelijk komt er een 
amendement om het college opdracht te geven om het uitvoeringsplan binnen het 
bestaande budget te realiseren. 

SP Vindt een veilige woonomgeving ook heel belangrijk. Het feit dat we een grensgemeente 
zijn, geeft specifieke veiligheidsproblemen. Of er personeelsuitbreiding nodig is, wordt 
betwijfeld. Waarschijnlijk kan bestaande capaciteit ook efficiënter worden ingezet. 
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Advies van de commissie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Het college maakt op basis van de kaders jaarlijks een uitvoeringsprogramma. De kadernota vraagt geen 
personele uitbreidingen, die worden indien nodig opgenomen in het uitvoeringsprogramma en deze moeten ook in 
de begroting passen. De vraag is nu of de prioriteiten als genoemd in de nota ook de prioriteiten van de raad 
zijn. 
 
5. Stedenband Krasnogorsk  
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle 
 

Kan zich vinden in het voorstel. Het is goed om dit persoonlijk te bespreken in Krasnogorsk. 
Het doel dat ooit voor ogen is geweest, is voorbij. De stichting wordt al het succes 
gewenst, wanneer zij de vriendschap door willen zetten. 

CDA Vindt het een keurig voorstel. De werkwijze is heel netjes.  

Pro Actief Goirle 
 

De doelen uit het begin van de samenwerking zijn er niet meer.  
Het zou zonde zijn wanneer de huidige ervaringen verloren gaan. Aan de Russische kant is 
het waarschijnlijk zo dat de contacten via de gemeente moeten lopen. Daardoor is het de 
vraag of de vriendschapsband met de stichting door kan gaan.  
Het met gemeentelijke middelen in stand houden van een stedenband is, mede financieel, 
niet haalbaar. Kan in een meer regionaal verband een oplossing worden gevonden? 

VVD 
 

Bij de begroting was al besloten het budget niet meer op te nemen. De stichting kan zelf 
wel activiteiten blijven ondernemen. De VVD kan met de notitie instemmen. 

PvdA Dit is een goed raadsvoorstel. Het is chiquer dan via een regel in de voorjaarsnota de 
samenwerking te beëindigen. Is van mening dat ontwikkelingssamenwerking geen 
gemeentelijke taak is. 

SP De SP is voor ontwikkelingswerk, maar vindt dat de wegen nu scheiden en dat het op een 
nette wijze wordt afgerond.  

 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad op verzoek van de fractie Pro Actief Goirle. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Incidenteel iets voor de stichting doen is geen probleem. Structurele hulp is niet haalbaar. 
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6.    Raadsvoorstel omgevingsdienst Midden- en West Brabant (RUD) 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel-Goirle Stemt in met deze regeling en de keuze om de samenwerking te beperken wat nodig is. 

CDA Kan instemmen met deze regeling. De kwaliteit kan hierdoor beter worden. 

Pro Actief Goirle 
 

Concludeert dat we er als Goirle financieel niet slechter van worden, zoals het er nu naar 
uitziet. We kunnen vinden wat we willen, maar het komt er toch.  

VVD 
 

Stemt in met deze regeling. De financiële consequenties van de samenwerking lijkt 
voorlopig positief. 

SP De SP kan hiermee instemmen. Het wordt niet duurder en we kunnen niet anders. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
7. Planning raad en commissies najaar 2012 
De voorzitter merkt op dat nog steeds een aantal data voor het najaar niet concreet zijn ingevuld. 
Standpunten fracties: 
De heer Van de Put vraagt waar de strategische punten staan. 
De voorzitter geeft aan dat de prioriteiten met een "ja" zijn aangegeven. Er komt een nieuwe versie waarin de 
prioriteiten zijn aangevuld. 
 
9. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 31 mei 2012 
  Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingen uit de vorige commissie is worden doorgenomen. 
 
10. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
11. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
12. Stukken ter kennisname  
De commissie neemt kennis van de stukken. 
 
13. Rondvraag 
  Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
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De voorzitter sluit de vergadering om  21.00 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 11 oktober 2012 
 
De voorzitter     de griffier 

 
 
 
 
        



Toezeggingenlijst  
 
 

 
Verslag d.d. 31 mei 2012   
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening 

31-8-2012 Cie AZ De toelichting op de begrotingswijziging 
wordt meegestuurd in het boekje in de 
raadsvoorstellen. 
 

Griffier 6 september 2012  

31-8-2012 Cie AZ Een geactualiseerde versie van de planning 
waarbij de exacte vergaderingen in het 
najaar zijn ingevuld wordt aan de raad 
toegestuurd. 

Burgemeester   

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens 
schema p.20 uit de nota), worden nog in 
beeld gebracht 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog 
voorgelegd  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
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